
Hei!

Har fått spørsmål om hvorfor lysthuset/grillhytta ikke er flyttet, når det foreligger et pålegg om fjerning, og
at ny plassering er godkjent.

Vi håper at du får til å flytte lysthuset i løpet av nærmeste framtid, så vi slipper å iverksette ny
ulovlighetsoppfølging.

Ber om tilbakemelding.

Med vennlig hilsen
Trond Langseth
Bjugn kommune, arealbruk
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